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 Text Odpovídá 

1. 

Rozpočet 

 Výše rozpočtu výzkumné skupiny  v r. 2012 byla dána historií 

 Výzkumným skupinám, které byly na výzkumném záměru, budou 

finance ponechány 

 Výzkumným skupinám, které mají na historii na MU, se spočítaly  

výkony podle RIVů a zhruba se přidělil rozpočet, který odpovídal 

minulým výkonům. 

 Výzkumným skupinám, které nemají historii na MU,  se vzal   

předpokládaný vykon na CEITECu a tyto skupiny se předfinancovaly 

v r. 2012 . Počítáno s tím, že výsledky  těchto VS z let 2011/2012 

budou připsány CEITECu – CEITECu se tak investice vrátí. 

 Rozpočet 2013  bude více striktní. Musí se vytvořit tak, aby se od r 

.2016  již nepočítalo s VaVpI pěnězy – bude tendence snižovat VaVpI 

složku a nahrazovat ji institucionální podporou. 

 Některé VS dostanou motivační složku, která se bude přidělovat na 

podzim. Výpočet bude postaven na pravidlech, která  se budou 

schvalovat na poradě koordinatoru 19.6. Budou se brát v úvahu jen 

nejlepší publikace  podle Impact faktorů. Tyto motivační peníze 

budou tvořit 10% rozpočtu. Bude tendence postupně tento poměr 

90%:10% změnit na poměr 80%:20% atd. Tzn. rozpočet výzkumných 

skupin bude závislý na kvalitě jejich publikací. Od příštího  roku  

bychom chtěli zahrnout i citovanost prací. 

 Informace o rozpočtu MU- pro Ceitec velmi nepříznivá pravidla. 

Rozpočtování vycházejí z rovné daně, každá koruna je daněna 18 hal. 

 CEITEC režie je 11%, budou vyšší vzhledem k novým budovám, 

takže cca 15%. Sečtou-li se daně, pak  se bude odvádět 33 % (18% + 

15%), takže všechny projekty kromě 7 rámce by byly pro CEITEC 

prodělečné. 

 S prorektorem se bude jednat o změně pravidel rozpočtování 

 

JKoča 



 

2. 

 Nabídka zadávání udajů do RIV systému. NKostánová osloví všechny s 

žádostí o zaslání publikací , které pomůže vložit do ISU . 

 Repozitář – kolektování všech publikací, ještě nefunguje, je vloženo málo 

prací 

 Nabídka konzultace od NKostlánové co se týče publikací ke každému 

případu zvlášť. Všem vedoucím výzkumných skupin CEITEC MU byl 

poslán 8.3 2012 email  s názvem „ Publikace 2011“ včetně přílohy 

s názvem „ Zpráva IS “,  kde jsou mimo jiné  rozepsána pravidla afilace. 

 Prof. Šulcová -  dotaz na fázi podávání grantů–  proč je potřeba potvrzení 

od děkana   jako souhlas s používání zvířetníku – dotaz na dr. Novotnou.  

 Potřeba redukovat počet podpisů potřebných jako souhlas k žádosti o 

projekt. 

 Alice Spáčilová ( výběrová řízení )  - vytvořen podrobný manuál, jak 

zacházet se zahraničními dodavateli. Je potřeba ohlasit  ASpáčilové, jestli 

jsou při výběrovém řízení očekáváni zahraniční dodavatelé – zkontrolují 

nabídku neoficiální cestou. Dbát na kontrolu přístrojů v záruční době. 

Důležité je nic nepodepisovat bez kontroly. 
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